
PROTOKÓŁ NR 12/2011 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 27 września 2011 r.  
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny nie zgłosili uwag do zaproponowanego 
porządku obrad: 
 
1. Pismo Posła na Sejm RP – J. Rusieckiego w sprawie interwencji  

w sprawie pomocy dla Pani ………………….. w uzyskaniu większego 
mieszkania. 

 

2. Opiniowanie wniosków Zakładu Usług Miejskich w sprawie: 
 

a) przydziału lokalu dla Pani …………………………; 
b) zamiany lokalu dla Pani ………………………..; 
c) przydziału lokalu dla Pani …………………………….; 
d) przydziału lokalu dla ………………………….. . 

 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011 – 2014. 

 

4. Sprawy różne. 
 

Do punktu 1: 
 
Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Posła na Sejm RP – J. Rusieckiego 
w sprawie interwencji w sprawie pomocy dla Pani ………………………  
w uzyskaniu większego mieszkania oraz z informacją Zakładu Usług Miejskich  
w Ostrowcu Świętokrzyskim co do możliwości udzielenia pomocy w tym 
przypadku (kserokopie pism w załączeniu do protokołu).   
 
Członkowie komisji w głosowaniu: 5 – za, przy braku głosów przeciwnych  
i 1 wstrzymującym się – zgodzili się z opinią Zakładu Usług Miejskich, że  
w chwili obecnej nie ma możliwości udzielenia pomocy Pani ………………… . 

 
 

Do punktu 2: 
 
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wnioski  Zakładu Usług 
Miejskich (wnioski w załączeniu) w sprawie: 



 

a) przydziału lokalu dla Pani ………………….. – w głosowaniu:  
5 głosów za i przy 1 głosie przeciwnym;  

b) zamiany lokalu dla Pani ………………. – w głosowaniu: jednogłośnie  
c) przydziału lokalu dla Pani ……………….. – w głosowaniu: 5 głosów za, 

przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się; 
d) przydziału lokalu dla ……………………. – w głosowaniu: 5 głosów za, 

przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się. 
 

Do punktu 3: 
 

W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011 – 2014 (w załączeniu do protokołu) 
radny Z. Moskalewicz stwierdził, że dane w tym zakresie pochodzące sprzed 
paru lat nie są niepokojące, natomiast obawy budzą wyniki obecnych badań. Od 
lat problemem zajmowało się Świętokrzyskiego Towarzystwo Zapobiegania 
Patologiom Społecznym „Kuźnia”. 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – J. Malinowski 
poinformował, że gmina dwukrotnie ogłaszała konkurs na opracowanie 
powyższej diagnozy i w rezultacie wykonało to zadanie Towarzystwo „Kuźnia”.  
Radna E. Helicka zwróciła uwagę, że podczas Dni Ostrowca na koncercie  
M. Maleńczuka młodzież ostentacyjnie paliła – prawdopodobnie – papierosy, 
a nikt nie reagował. Jest to niepokojące z uwagi na fakt, że palenie w miejscach 
publicznych jest zabronione. W związku z tym radna stwierdziła, że na takich 
imprezach powinna być zwiększona kontrola. Członkowie komisji zgodzili się  
z powyższym stwierdzeniem.  
 

Do punktu 4: 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw różnych.  
 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska         mgr Stanisław Sulik 
 


